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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
PROCES – VERBAL 

cu privire la desfăşurarea şedinţei Ordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din data de 26.06.2020 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Mihaela Popa care a fost 
aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 161/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Mihaela Popa: 
”Se dă citire rugăciunii Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri 
şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1315/2020, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 

 ”Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului local 
din data de 17.06.2020. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 17.06.2020 a fost semnat 
de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-na Mihaela Popa: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 11 a 

următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

                 1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Asociaţilor la Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 
                  2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA. 
 
                  3. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
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local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2020. 
                         4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  studiului de fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico – economici  pentru   obiectivul de  investiție "Amenajare zonă 
rambleiere deșeuri inerte, municipiul Hunedoara  ". 

     5.   Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
179/2018 privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de intervenţie (DALI) şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “REABILITAREA 
CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA 
EFICIENȚEI ENERGETICE – PRIMĂRIA MUNICIPIULUI HUNEDOARA“. 

     6.  Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “REABILITAREA 
CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA 
EFICIENȚEI ENERGETICE - PRIMĂRIA MUNICIPIULUI HUNEDOARA“ și a cheltuielilor 
legate de proiect. 

    7.  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
101/2019 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza Studiu de fezabilitate 
cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
„MODERNIZAREA TRANSPORTULUI ÎN MUNICIPIUL HUNEDOARA, PRIN INVESTIȚII 
ÎN TRANSPORTUL PUBLIC ECOLOGIC – CORIDORUL CENTRAL”. 

   8. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „MODERNIZAREA 
TRANSPORTULUI ÎN MUNICIPIUL HUNEDOARA, PRIN INVESTIȚII ÎN 
TRANSPORTUL PUBLIC ECOLOGIC – CORIDORUL CENTRAL” și a cheltuielilor legate 
de proiect. 

 9.  Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării în proprietatea 
Municipiului Hunedoara a obiectivului de investiții finalizat „Închiderea depozitului urban 
neconform din Hunedoara” realizat în cadrul proiectului „Sistemul Integrat de Gestionare 
al Deșeurilor în Județul Hunedoara”. 

 
D-na Mihaela Popa: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat 
în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei 
consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, 
anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot 
la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
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încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite 
de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu 
privire la proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul Marius Leanca: 
”La punctul 12 al ordinii de zi modificată, nu votez și nu particip la vot.” 
 
D-na Mihaela Popa: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

           La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a domnului Dănilă Traian. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Rog comisia de validare să vină la mine în birou.” 
 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Bianca Magdalena Fărcaș – 

Secretarul Comisiei de validare, pentru a prezenta raportul comisiei. 
 
Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Comisia de validare a Consiliul local al Municipiului Hunedoara a examinat 

în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea Administrației Publice Locale nr. 
215/2001 republicată cu modificările și completările ulterioare, coroborat cu prevederile 
art. 602 din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ cu modificările și completările 
ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispozițiile legale și că nu sunt 
încălcate condițiile de eligibilitate, iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă 
electorală constatată în condițiile legii privind alegerea autorităților Administrației Publice 
Locale. Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului de consilier în Consiliul local al Municipiului Hunedoara, a domnului 
Dănilă Traian declarat ca supleant pe lista PNL. ” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 183/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de 

consilier local al domnului DĂNILĂ TRAIAN. 

Potrivit prevederilor art.117 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consilierii 
locali al căror mandat  a  fost validat, depun jurământul prevăzut de lege. 

Vă rog domnule Dănilă să veniți să depuneți jurământul. Rog asistenţa să 
se ridice în picioare.” 

Se dă cuvântul domnului DĂNILĂ TRAIAN, pentru a da citire textului 
jurământului, după care semnează textul jurământului în două exemplare. 

 
D-nul Traian Dănilă: 
„Subsemnatul Traian Dănilă, consilier în cadrul Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, Judeţul Hunedoara, în conformitate cu prevederile art.117 din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
depun în faţa Consiliului local următorul jurământ: 

Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună-credinţă, tot 
ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului 
Hunedoara. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!" 

 
D-na Mihaela Popa: 
”Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul TRAIAN DĂNILĂ, intră 

în deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. 
Astfel, numărul Consilierilor locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 21. 
 
 
                     La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 184/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor 
pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. I şi art. II din cadrul proiectului de 

hotărâre are caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Art. I 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 
Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu 
localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în 
sensul înlocuirii d-lui Daniel-Cosmin Ardelean cu domnul consilier Dănilă Traian a 
constatat următoarele: 

Domnul consilier Dănilă Traian 21 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, în componenţa Comitetului de înfrăţire pentru 

coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite 
cu municipiul Hunedoara, domnul Daniel-Cosmin Ardelean este înlocuit cu domnul 
consilier Dănilă Traian. 
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Art. II 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea 

componenţei comisiei pentru localităţile înfrăţite ARGENTEUIL şi DERINCE, aprobate 
prin Anexa nr.2 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 
privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu 
modificările ulterioare, în sensul înlocuirii d-lui Daniel-Cosmin Ardelean cu domnul 
consilier Dănilă Traian, a constatat următoarele: 
 

Domnul consilier Dănilă Traian 21 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei pentru localităţile înfrăţite 

ARGENTEUIL şi DERINCE, domnul Daniel-Cosmin Ardelean este înlocuit cu domnul 
consilier Dănilă Traian. 

 
Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Doamna președinte, domnul Dănilă a obținut votul majorității consilierilor 

prezenți la ambele articole.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. III-IV se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 185/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

           La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 293/2019 
privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile 
de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările 
ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 8 din 

Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 293/2019 privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii 
domnului Daniel-Cosmin Ardelean ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Grădiniţei cu Program prelungit nr.1 
Hunedoara, cu domnul consilier Dănilă Traian, a constatat următoarele: 
 

Domnul consilier Dănilă Traian 21 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, în Consiliul de Administraţie al Grădiniţei cu 
Program prelungit nr.1 Hunedoara, domnul Daniel-Cosmin Ardelean a fost înlocuit cu 
domnul consilier Dănilă Traian. 

 
Dna. Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Doamna președinte, domnul Dănilă a fost votat în unanimitatea consilierilor 

prezenți.” 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. II-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 186/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 
privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii responsabilităţilor 
ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
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-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 20 

din anexa la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a 
consilierilor locali în vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor 
legale în vigoare, cu modificările ulterioare în sensul înlocuirii domnului Daniel-Cosmin 
Ardelean cu domnul Dănilă Traian, a constatat următoarele: 
 

Domnul consilier  Dănilă Traian 21 voturi „pentru”  
 

În urma acestor rezultate, se modifică punctul 20 din anexa la Hotărârea 
Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările ulterioare, în sensul că domnul Daniel-Cosmin Ardelean este înlocuit cu 
domnul consilier Dănilă Traian. 

 
Dna. Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Doamna președinte, domnul Dănilă a fost votat în unanimitatea consilierilor 

prezenți.” 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. II-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 187/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al Societății 
Salubprest Hunedoara S.R.L.   

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 188/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre  privind însușirea Raportului informării și consultării 
publicului, precum și aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ”Spălătorie self service„ 
bulevardul Mihai Viteazu, nr.12, localitatea Hunedoara, județul Hunedoara.          

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 189/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

          La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului informării și consultării 
publicului, precum și aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Magazin piese auto, 
service auto, spaţii de locuit la etaj şi împrejmuire proprietate” str. Siretului f.n. localitatea 
Hunedoara, municipiul Hunedoara. 

                                                                                                                       .  
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 190/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat nr. 31370/10/13.12.2002, cu modificările ulterioare, încheiat între 
Municipiul Hunedoara şi societatea Parc Industrial S.R.L. având ca obiect folosința 
gratuită a terenului aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, pentru 
care societatea deţine legal titlul de parc industrial. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 191/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea completării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care 
alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Propun un amendament având în vedere eroarea materială intervenită la 

tehnoredactarea anexei la proiectul de hotărâre. Fac următorul amendament: în cuprinsul 
anexei la proiectul de hotărâre 204/18.06.2020, propun modificarea de la numărul 121 
din tabel, la coloana situație juridică actuală a CF nr. 71832 cu CF nr. 71421. Mulțumesc.” 

 
Se supune la vot amendamentul doamnei consilier Bianca Magdalena 

Fărcaș, care se aprobă în unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I cu amendament se aprobă în unanimitate. 
Art. III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 192/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 
          La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind  regimul atribuirii 
în folosinţă gratuită, la cerere, tinerilor cu vârstă cuprinsă între 18 şi 35 de ani, a unei 
suprafeţe de teren, de maxim 300 mp , din terenurile aflate în proprietatea privată a 
municipiului Hunedoara, pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, în  
conformitate cu prevederile Legii nr. 15/2003  privind sprijinul  acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuinţe proprietate personală, republicată, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel:            
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 193/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnul consilier Leanca a anunțat că nu participă nici la dezbateri și nici la 

vot.”  
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi ”pentru”. 
Art. 1-5 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru”. 
Hotărârea nr. 194/2020 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru”. 
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID 
S.R.L. HUNEDOARA. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 195/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenției de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Vreau să fac doar o mică informare. Am fost invitat de către domnul Fan, 

domnul director, vineri am fost la societatea Primtransprest și m-am uitat pe dosarul din 
luna aprilie, dacă nu mă înșel, nu? Din luna aprilie, ca să nu mai existe tot felul de 
neînțelegeri despre Primtransprest. Vă spun pe scurt ce am observat, adică m-am uitat în 
limita a trei, patru ore cât am avut la dispoziție, m-am uitat peste documente și vă spun 
exact despre ce este vorba. Avem multe trasee, se fac circa 22.000, 23.000 de km/lună. 
Deci sunt multe trasee. Parcul auto este învechit, este adevărat. Nu au cheltuieli foarte 
mari pe parcul auto, unde erau cheltuieli la consumurile de motorină dar mulțumim celor 
care au aprobat acele dispozitive de care vorbeam s-au implementat și vă garantez, eu 
cred că dacă se vor lua după fișele care vor fi date de acest sistem, eu cred că va 
scădea consumul de motorină între, să nu mint, între 10.000 și 15.000 lei. Părerea mea 
personală. Deci avem la 22.000 de km, avem undeva la 68.000 lei consum strict pe 
motorină, avem 60.000 cheltuieli cu personalul, plus bugetul statului sunt 120.000, cam 
pe acolo suntem și mai sunt celelalte cheltuieli. Este adevărat, se încălzește cu curent, 
sus, jos, sunt cheltuieli din acestea, să zic, unde nu s-ar mai putea foarte mult economisi. 
Cam asta am avut de spus.” 

 
Dna Mihaela Popa: 
”Deci în concluzie domnule consilier?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”În concluzie doamna președinte, am făcut doar o informare că vineri am 
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fost și nu am vrut să mi se mai reproșeze sau să ni se reproșeze unor consilieri că nu ne 
justificăm indemnizația. Mulțumesc.” 

 
 
Dna Mihaela Popa: 
”Domnule Fan.” 
 
D-nul Dorin Fan – director Primtransprest: 
”Domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri, societatea pe care eu o 

reprezint în fața dumneavoastră atât pe starea de urgență, cât și pe starea de alertă, și-a 
desfășurat activitatea fără venituri. Am preferat ca tot personalul care dumneavoastră le 
acordați facilități să circule în mod gratuit pentru a nu-i aduna 4000 de oameni la un loc. 
În acest moment am început distribuția pe lunile Iulie, August și Septembrie, sperăm să 
intrăm într-o perioadă normală dar vă repet, am circulat în program normal din 15 Mai în 
program redus până în 15 Mai, fără a obține venituri pentru că am preferat acest lucru, 
să nu îmbolnăvim oamenii. Din această cauză avem subvenția în fața dumneavoastră, 
dar altă factură către Primărie nu există. Nu am facturat absolut nimic. Domnul Stoicuța a 
venit la societate și vă spun eu că a venit de la ora 13 și a plecat la ora 1745. 5 ore și 45 
de minute, a venit, am stabilit, am calculat și este binevenit în orice lună. Poate să vină, 
să verifice absolut și la fel oricare dintre dumneavoastră. Noi suntem deschiși, unde se 
poate face ceva, vom face. Vă mulțumesc.” 

 
Dna Mihaela Popa: 
”Vă mulțumim frumos.”  
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 196/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea  studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico – economici  pentru   obiectivul de  investiție "Amenajare zonă rambleiere deșeuri 
inerte, municipiul Hunedoara". 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O scurtă observație. Nu am putut să intru peste domnul Fan. Mulțumesc 

domnului consilier Stoicuța că a ținut să verifice și să se convingă că merită votat 
proiectele de hotărâre privind această subvenție. Acesta este un lucru bun, când un 
consilier prin insistență, până la urmă demonstrează că lucrurile sunt transparente și nu 
avem absolut nimic de ascuns și pentru prima dată cred că s-a votat în unanimitate acest 
proiect de hotărâre care vine lunar și poate fi verificat permanent. În legătură cu 
amenajare zonă rambleiere este o zonă care va fi amenajată pentru deșeurile inerte 
deoarece în urmă cu mai mulți ani de zile, când majoritatea dintre dumneavoastră nu 
făceați politică, cei care conduceau atunci Consiliul Județean, au uitat să treacă în studiul 
de oportunitate și în caiete de sarcini, necesitatea unei zone unde s duci deșeurile inerte 
al populației și ele sunt aruncate de populație peste tot și evident, unii colegi de ai noștri, 
ba de la PSD, ba de la PNL, ba de la alte partide, se țineau după camioane, făceau 
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poze, fără să își pună întrebarea ”totuși dar de ce nu s-a făcut?” Asta trebuia întrebată 
conducerea Consiliului Județean la momentul respectiv. Da, o să ne coste pentru că, nu 
ne costă pozele domnilor  care le puneau pe facebook sau le scriau într-un site al unui 
om politic, ci ne costă prostia celor care au condus Consiliul Județean atunci și nu au 
prevăzut ca aceste deșeuri să se ducă pe groapa de la Bârcea. Noi vom amenaja 
această groapă, ne va costa vreo 500.000 lei. Nu o să mai facem un teren sau nu o să 
mai asfaltăm nu știu ce trotuare pe care mi le cereți dumneavoastră, ca să facem 
această groapă și să reparăm o greșeală a celor care au condus repet, în urmă cu ani de 
zile, când unii dintre dumneavoastră nu făceați politică dar conduceau Consiliul Județean 
așa după ureche. Vă mulțumesc.”    
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 
comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu nu am o problemă. Cred că groapa aceasta sau acest loc de depozitare 

a deșeurilor inerte este nu binevenită, trebuia de mult, trebuia ieri, săptămâna trecută, 
anul trecut sau nu contează când. Eu am o problemă cu această firmă care a executat. 
Nu știu cum îi găsim. Eu nu i-am contactat. Această firmă Valeverde din Alba Iulia, o 
firmă cu trei angajați care are minus anul trecut declarat pe ANAF 77.000 lei dintr-o cifră 
de afaceri de 2000 lei. Nu știu cum îi găsim așa. Am neclarități cum găsim aceste firme, 
cine le verifică. Doi la mână. Pentru așa ceva sunt destinați foarte mulți bani europeni. 
Nu știu de ce facem din fondurile proprii.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Păi nu există pentru așa ceva. Eu ce v-am spus mai înainte? O luăm de la 

capăt? Mai înainte am explicat.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dacă dumneavoastră spuneți că nu există, atunci ce să zic? Poate că așa 

o fi.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Fonduri europene au fost destinate în acest sens doar că nu au prins. Acel 

caiet de sarcini nu a cuprins și acest obiectiv.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Au fost destinate și nu au cuprins.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Și nu puteam face noi un proiect separat?” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Păi nu se poate în momentul de față pentru că face parte dintr-un sistem 

integrat de gestionare a deșeurilor la nivel județean. Și după aceea mai au o problemă, 
aceea cu deșeurile din mobilierul urban. Aceea o gestionează Brai – Căta.” 
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Bine, mulțumesc.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Nimu, spune-ți la domnul consilier, vă rog.” 
 
Dna. Mihaela Popa: 
”Despre firmă.” 
 
D-nul Ioan Nimu – director Direcția Tehnică: 
”Legea 211/2011 obligă, deci nu mai încape discuție că trebuie să facem 

sau nu trebuie să facem. Ne obligă să avem un deponeu de așa ceva. Dacă nu l-am 
inclus și nu s-a inclus în cel cu Consiliul Județean. Pe de altă parte documentațiile pe 
care le facem, le  facem după 907/2018. Noi ca să, la orice tip de investiții trebuie să 
prezentăm un SF, un DALI, acestea sunt instrumentele care se supun aprobării 
Consiliului Local. Firma s-a găsit pe sistemul electronic, pe SICAP. Nu în altă parte. Ei 
sunt verificați, dar nu știu în ce sens.” 

 
Dna. Mihaela Popa: 
”Mulțumim domnule Nimu.”  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” și 1 ”abținere” 

(domnul consilier Lăscuț Stoicuța) 
Art. 1-4 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” și 1 ”abținere” (domnul 

consilier Lăscuț Stoicuța) 
Hotărârea nr. 197/2020 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” și 1 

”abținere” (domnul consilier Lăscuț Stoicuța) 
 

 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 179/2018 
privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de intervenţie (DALI) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “REABILITAREA CLĂDIRILOR 
PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA EFICIENȚEI 
ENERGETICE – PRIMĂRIA MUNICIPIULUI HUNEDOARA“. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-IV se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 198/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “REABILITAREA 
CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA 
EFICIENȚEI ENERGETICE - PRIMĂRIA MUNICIPIULUI HUNEDOARA“ și a cheltuielilor 
legate de proiect. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 199/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 101/2019 
privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza Studiu de fezabilitate cu 
elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
„MODERNIZAREA TRANSPORTULUI ÎN MUNICIPIUL HUNEDOARA, PRIN INVESTIȚII 
ÎN TRANSPORTUL PUBLIC ECOLOGIC – CORIDORUL CENTRAL”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-IV se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 200/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „MODERNIZAREA 
TRANSPORTULUI ÎN MUNICIPIUL HUNEDOARA, PRIN INVESTIȚII ÎN 
TRANSPORTUL PUBLIC ECOLOGIC – CORIDORUL CENTRAL” și a cheltuielilor legate 
de proiect. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 201/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării în proprietatea Municipiului 
Hunedoara a obiectivului de investiții finalizat „Închiderea depozitului urban neconform 
din Hunedoara” realizat în cadrul proiectului „Sistemul Integrat de Gestionare al 
Deșeurilor în Județul Hunedoara”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 202/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 21 al ordinii de zi. Diverse 

 
 

D-na. Președinte de Ședință Mihaela Popa: 
„Diverse. Dacă sunt înscrieri la cuvânt, domnii consilieri? Domnișoara 

Logofătu, poftiți!.  Doamna Băloiu.  Atât? Domnișoara Logofătu, aveți cuvântul.” 
  

 D-ra. Logofătu: 
„Mulțumesc frumos, d-na. președinte! D-le primar, o întrebare. Prin 

solicitarea numărului 32343 din 02 Iunie, consilierii locali din partea Partidului Național 
Liberal, solicitau promovarea cu celeritate a unui proiect de hotărâre privind reducerea cu 
50% a impozitelor și taxelor locale. Noi ne așteptam ca acest proiect să fie pe ordinea de 
zi, nu este și nici răspuns nu am primit. Dacă ne puteți spune în ce stadiu este?” 
 

 D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Solicitarea dumneavoastră e binevenită și sper ca atunci când acest 

proiect va apărea pe ordinea de zi, să-l votați. Ca să faci un asemenea proiect, trebuie 
făcută niște socoteli, dar le făcusem înainte de a  înainta dumneavoastră inițiativa, pentru 
că știam de Ordonanță și am discutat-o la Guvernul României. Socotelile au fost făcute 
din punctul nostru de vedere. Va intra în transparență decizională de 10 zile, pentru că 
trebuie să stea pe site și dacă dumneavoastră veți aproba și văd că aveți același gând ca 
și noi ceilalți, cu siguranță, va trece și se vor aplica impozitele și taxele pe clădiri. Nu 
toate impozitele și taxele, deci doar pe clădiri. Dar, mă bucur că suntem de acord. Bine, 
eu speram ca Guvernul României să preia toate astea și  să ajute societățile, că așa era 
corect. Nu era corect să le trimită tot către administrațiile locale. Că așa cum Premierul i-
a răspuns Primarului de la Suceava, care culmea, este de la PNL și era cel mai 
nemulțumit de această ordonanță, că trebuie să suportăm tot noi, am zis haideți să 
facem. Când ați venit și dumneavoastră, cu această idee chiar am discutat cu dl. 
Secretar General, uite suntem de comun acord.”  
  

D-ra. Daniela Logofătu: 
 „Perfect. Mulțumesc. Încă o solicitare, vă rugăm frumos. Incendiul 

devastator de ieri a distrus acoperișul Școlii de Ucenici construită din donațiile deputatului 
liberal Constantin Bursan, în perioada interbelică, este o clădire de patrimoniu și face 
parte din monumentele istorice ale municipiului, strâns legată de istoria Hunedoarei. 
Solicităm Primăriei să se ia măsuri urgente pentru refacerea acoperișului ca să nu fie 
distrusă clădirea, și așa într-un stadiu avansat….” 
 

D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Eu bănuiesc că știți a cui este clădirea, proprietatea a cui este, nu? Nu 

știți? Proprietatea Combinatului Arcelor Mital Hunedoara. Și încă ceva! A existat inclusiv o 
cerere pentru a fi preluată acea clădire și transformată în Muzeul Fierului, pe care Arcelor 
Mital a refuzat-o. Ba, mai mult, în urmă cu 2 săptămâni de zile, eu, personal, am semnat 
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din nou o adresă către ei, prin care le impuneam să pună pază la intrarea principală. Au 
refuzat. Da, este păcat că aceste active ale statului, la un anumit moment, că nu 
depindea de noi, că nu știam atunci să facem politică, au fost preluate și uitați ce se 
întâmplă. Din dorința de face probabil economie, să nu pui un post de pază acolo. În 
sfârșit. Am să îi întreb în numele dumneavoastră, am să fac o adresă și o să-i întreb cum 
văd ei situația pe mai departe, privind reabilitarea acestei clădiri și aceea de a-și face 
post de pază. Dar încă o dată, este o clădire privată.” 
  

D-ra. Daniela Logofătu: 
„Mulțumesc!” 
 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
”Vă mulțumesc și eu.” 

 
D-na. Președinte de Ședință Mihaela Popa: 
„Mulțumim d-ra. Logofătu. Dau cuvântul d-nei. consilier Băloiu.” 

 
 D-na. Maria Băloiu: 
 „Da, mulțumesc. Câteva probleme dinspre cetățeni și dinspre mine. Care 

este statutul clădirii Poștei vechi de lângă Park Place care arată bine, e curată, dar 
neviabilă, nelucrativă, care este statutul acesteia? 

 A doua problemă. Cimitirul Valea Seacă, îmi spun cetățenii că e neîngrijit, 
că iarba e necosită, gardul, că sunt resturi de construcții. Aici mi-am permis să le răspund 
că familiile aparținătoare care au îngrijit mormântul ar trebui să le ducă la locul 
corespunzător și mi-a plăcut o replică a unui cetățean: ”e atât de mare contrastul între 
Cimitirul Primăriei și Cimitirul privat.” Haideți să îi dăm calitate și să ștergem diferențele.  

 Mai am o propunere. Este și o normă europeană să meșăm toate clădirile 
în paragină, părăsite sau al căror statut nu e lămurit legal, poate e în instanță. Și atunci 
dăm un alt aspect. Atenție! Nu acoperim mizeria. 

 Patru. Cu respect cer o lămurire. Care este frecvența acestei modificări la 
Hotărârea Consiliului Local, ca de exemplu, HCL 101/2019 prin care ori eu mĂ 
decredibilizez căci modific ce am votat ori probabil, sunt parametrii tehnici pe care au nu 
îi cunosc sau nu i-am citit și îmi cer scuze dacă nu i-am citit, că aceasta este o lămurire.  

Și o sugestie. Acum eu fac o greșeală, pentru distinsul coleg, Bădin Ioan. 
Dumnealui are intervenții atât laudative cât și denigratoare, ambele subiective, în timpul 
intervenției d-lui. Primar. Să le aducă la Diverse! Vă mulțumesc!” 
 

D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Mulțumesc și eu doamna profesor! Statutul clădirii Poșta veche, este o 

clădire privată. Sigur, am putea să facem iar o adresă, să vedem ce utilitate vor să îi dea 
că au investit ceva și ba mai mult, acolo în zonă s-a și făcut reabilitarea stradală.  

 Cimitirul de la Valea Seacă, întotdeauna a stârnit polemică, noi încercăm și 
facem curat permanent dar știți și dumneavoastră că ați avut așa și tușe pozitive și tușe 
negative, adică, până la urmă, și noi ca și cetățeni, avem o responsabilitate, că e aruncat 
peste tot, gunoiul. Degeaba punem containere într-un loc. Într-adevăr încercăm să facem 
o extindere a cimitirului. Suntem în discuție acum pentru extinderea aceasta, și atunci, 
vom investi și în gard. Noi am considerat că ar fi bine un gard viu pe care să îl lăsăm să 
crească, să renunțăm la betoanele clasice, care existau odată, și ați subliniat foarte bine! 
Cimitirul privat tuturor le place cum arată și tocmai, de aceea, trebuie, ușor, ușor să ne 
aliniem și noi cu investițiile pe acest cimitir. De aici și dorința de a construi o capelă nouă. 
Locurile de veci trebuie îngrijite. Da, nu arată bine! Recunosc, am încercat cât am putut, 
sunt oameni puțini, acolo, dar odată cu extinderea, chiar dumneavoastră ați și votat pe 
Lista de investiții, cu capela, cu gardul. Eu cred, că în câteva luni de zile, putem să facem 
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să arate cum trebuie. 
 Bună, ideea aceasta cu meșurile pentru clădiri. O să facem adrese către 

toți proprietarii. Poliția Locală, de luni va începe să identifice asta. Mulțumesc. 
 Iar modificările repetate pe aceste proiecte privind Fondurile Europene, 

bănuiesc, că aici vă referiți. Este vorba de această clarificare care se cere de la ADR, 
întotdeauna, sunt tot felul de clarificări până se finalizează un proiect. Se votează în mod 
repetat modificări la el, ba de bani, ba de detalii tehnice, ba de avize, sunt cerute de ei, 
dacă țineți minte, numai proiectul, cine a fost în Consiliul Local, proiectul cu drumul de la 
Hunedoara la  Călan, cred că a avut 50 de votări ș de clarificări. Da, mulțumesc!” 
 

 Dna. Maria Băloiu: 
 „Și eu mulțumesc!” 

 
Dna. Mihaela Popa: 
 „Mulțumim d-na. consilier! Dăm cuvântul d-lui reprezentant de la Hășdat.” 

 
D-nul. Cristel Mladen: 
 „Mulțumesc, dna președinte! D-le Primar, d-nelor și d-lor consilieri. Am 

foarte multe probleme și am să încep cu cea mai ușoară. Proprietarul fostului teren de la 
Gostat din Hășdat, atât interior, cât și exterior, au crescut buruienile cât gardul, dar, în 
special, șanțul care este pe marginea drumului este colmatat de aluviunile care au fost 
din anii precedenți, și în prezent, de ploile acestea. Asta e una din probleme.  

 O altă problemă privind transportul în comun, oamenii din Hășdat și cei 
care sunt la capătul satului din partea de sus, au venit la mine și m-au rugat ca să 
modifice traseul și să meargă autobuzul 4 prin sat și să coboare pe partea cealaltă, sau 
mai știu eu cum, datorită faptului că acum, cu lucrările care sunt pentru modernizarea 
drumului. 
 

D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Numai o secundă! Ce înseamnă „mai știu eu cum”? ”Să meargă prin sat”, 

pe unde?” 
 

D-nul. Cristel Mladen: 
                    „Să meargă prin sat și să coboare. Să meargă prin mijlocul satului, pe 
drumul care nu este făcut.” 
 

Dnul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Și autobuzul acesta așa mare, poate urca pe acolo, pe la biserică sau pe 

unde?” 
 

D-nul. Cristel Mladen: 
 „Da, da se poate. Se poate urca. Datorită faptului că, autobuzul din Călan 

nu mai circulă, oamenii, mai ales, cei de sus de la ieșirea din sat, sunt nemulțumiți pentru 
orele de vârf, care n-au cu ce coborî sau cu ce merge acasă. Astea sunt problemele mai 
micuțe.  

 Problema majoră și cea mai mare, domnule primar și doamnelor și 
domnilor consilieri, să o iau în ordine: școală, cămin, capelă și cele 2 biserici, ortodoxă și 
reformată, care se include în ele, drumul din mijlocul satului, și anume, oamenii sunt 
revoltați pentru că acum și cu aluviunile astea, cu ploile care au fost, s-a stricat foarte 
tare , tare de tot drumul. Dar, mulțumesc, totuși, conducerii Primăriei, că la solicitarea 
mea, a venit și l-au îndreptat. A fost lucru fain, frumos! Dar, lucrul acesta, după ploi, se va 
repeta non-stop. Ceea ce cer oamenii: betonare, asfaltare pe un kilometru și ceva de 
șosea, pentru că sunt și afaceri ale unor oameni care au în sat, cum ar fi Carmangeria, 
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Mecanica Auto și altele. Plus de asta, cel mai important este Capela, Doamne ferește, 
pentru atâția oameni la Capelă, la Biserica Reformată nu prea se poate să ajungă pe jos, 
oamenii din sat. Și revolta oamenilor este, pentru că, au venit la poartă la mine, nu 2,3,4, 
vreo 7-8 oameni, au spus că la un moment dat vor face o staționare, o oprire a circulației 
și redirijarea circulației prin sat,  ca să iasă în partea cealaltă, cum îi spunem noi la  
Drumul Țării, la poartă, ca să se vadă cum circulăm noi, ca plătitori ai taxelor în acest 
oraș. Mulțumesc!” 
 

D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Eu v-am mai explicat, dar mai repet încă o dată, există o logică a lucrurilor. 

Faptul că, de douăzeci și ceva de ani nu a asfaltat nimeni, la Hașdat, nu cred că e vina 
dumneavoastră. Mai ales, că atunci când eram viceprimar am militat foarte mult și am și 
reușit de altfel, să băgăm canalizare și apă în Hășdat.” 
 

D-nul. Cristel Mladen: 
 „Este!” 

 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Știu. Asta și spuneam. O să asfaltăm și acest drum, dar în momentul în 

care terminăm aglomerările urbane. Ca să poți ajunge la Hășdat, pe strada care stă un 
anumit domn Director din alt UAT, apropo, vedeți că plătește impozite la Deva, nu la 
Hunedoara. Ca să-i mai spunem așa pe românește! Dacă stai acolo și plătești impozite la 
Deva, nu putem să spunem că suntem plătitori de taxe și impozite, că nu avem cum. Ca 
să putem să ajungem  în Hășdat trebuie să avem prima dată toate cartierele făcute și 
toate străzile. Ca să circuli  pe o stradă bună și să ajungi, într-adevăr, într-o zonă care 
este mai rea. Nu poți să începi cu zona aia rea și să lași zona cealaltă cu aglomerări 
urbane de mii de locuitori, nefăcută. Și de aceea, vedeți, în momentul de față, chiar m-
am întâlnit cu dl. Stoicuța, nu?! Au asfaltat bine acolo: Micro V cu 1 și alte zone din 
Hunedoara. Când vom termina  aglomerările urbane, vom înainta către celelalte. Avem în 
plan, acum să scoatem următorul subsecvent, Subsecventul nr.3, și, sper să mă ajutați 
prin vot, să votați, pentru că știți ce pe 2 nu l-ați votat. Votați pe 3 ca să putem să facem 
anul, că dacă vorbim că vrem dar nu se votează, nu merge. O să-l facem dl. 
Reprezentant sătesc, în momentul în care terminăm orașul, mergem către aceste zone. 
Vă garantez că, nu cred că cineva nu vrea să facă, că nu avem de ce să nu vrem. 
 În ceea ce privește școala, am votat deja, nu știu dacă ați fost atunci, și s-ar putea să nu 
fi fost la ședință, s-a votat inițiativa și acum se lucrează la proiect pentru reabilitarea, în 
totalitate, a școlii. 
 Căminul, nu! Pentru că, în Căminul acela, nu cred că cineva va mai face vreo activitate, 
că eu cunosc ce înseamnă căminele culturale. Nu vreau să începem cu Stadioanele în 
pantă a lui Udrea sau căminele culturale reabilitate în care nu se desfășoară nici o 
activitate. Banii noștri nu sunt foarte mulți, iar inițiativa de care vorbea d-șoara Logofătu, 
pe care o aveam și noi, este foarte bună. În momentul de față, suntem obligați să fim 
solidari cu agenții economici care, de fapt, asigură cea mai mare parte, a bugetului local. 
La biserici, nu știu la ce faceți referire, iar de Capelă, bănuiesc că bisericile au Capelă 
sau ce?” 
 

D-nul. Cristel Mladen: 
 „Avem Capelă” 

 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Da, avem Capelă, dar trebuie să... Dar, ce-i drept, drumul trebuie reabilitat 

în permanență de către noi și în permanență îl vom reabilita de câte ori este nevoie, în 
urma ploilor, fără nici o problemă. Știu că este perioada de campanie și toți primarii sau 
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adversarii primarilor încep să spună că vom face peste noapte. Nu. Eu am lucrat cu 
adevărul 4 ani de zile, de aceea și dl. Stoicuța, chiar a vrut să se convingă că ceea ce 
spuneam despre transportul în comun este corect. Și s-a convins! Așa și aici. Vă spun 
clar. Vom reabilita în permanență drumurile cu utilajele Salubprest și vă vom asfalta când 
vom termina orașul. Mai sunt câteva cartiere, nu foarte multe, zona Oțelarilor, care 
trebuie să intre în Subsecventul nr.3, Piața și strada Eliberării, care trebuie să intre în 
Subsecventul nr.3, zone mari, vorbesc. Ce mai avem pe acolo? I.L.Caragiale, da, toată 
zona aceea ce n-am făcut-o, din partea O.M., din partea zonei Poliției. Sunt mai multe, 
printre care și, vreau să fim pregătiți pentru Peștișu Mare, și acolo vom vota pe 
Subsecventul 3, deoarece chiar azi-dimineață, am fost informat că acea contestație 
depusă împotriva lucrărilor de canalizare făcute de Apaprod la Peștișu Mare a fost 
respinsă de către instanță. Bănuiam. Că iarăși e o golăneală din asta să-l blocăm pe 
Primar, dar nu pe mine mă blochează și nici pe dumneavoastră, blochează cetățenii 
orașului, și atunci, dacă, putem în momentul de față să spunem că se dă drumul la 
lucrarea aceea, trebuie să fim pregătiți imediat cu asfaltarea. Deci, vă asigur că de câte 
ori, ne veți interpela și ne veți ajuta prin informare privind drumul, fără nici o problemă o 
vom face. 
 De transport, nu știu ce să zic. Se poate face? Că nu cred că ar fi mare lucru!” 
 

 D-nul. Dorin Fan: 
 „D-le. primar, d-lor consilieri, situația întoarcerii la Hășdat este o problemă. 

Pentru aceasta, dacă călătorii din zonă, probabil din curba aceea periculoasă de la izvor, 
probabil se referă,  că acolo nu ajung, circulau, există niște proceduri. Fac o cerere scrisă 
către noi, noi împreuna cu Serviciul Transporturi din Primărie ne deplasăm la fața locului, 
să vedem dacă există condițiile legale de a întoarce, și apoi vă vom propune modificarea 
traseului.” 
 

D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
„Dl. Fan, până face cerere, birocrația românească, te poți duce acum până 

acolo, vezi dacă se poate întoarce și pe urmă facem cerere. Bine?!” 
 

D-nul. Dorin Fan: 
 „Să vină domnul să îmi arate exact unde se face întoarcerea.” 
 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Mergeți împreună. Așa se rezolvă, pe loc. Bine?!” 

 
D-nul. Dorin Fan: 
 „Modificarea traseului trebuie, dl. Primar!” 

 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Modificarea traseului o facem, dar e birocrație. Prima dată trebuie să vad, 

că cer modificare și după aceea îmi dau seama că nu pot întoarce. ” 
 

D-nul. Dorin Fan: 
 „Luni veți avea informarea completă!” 

 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
 „Eee, luni! Ce, s-a terminat vineri? Uite îl iei în mașină pe dl. Delegat 

sătesc, că nici el nu a zis de capul lui. Oamenii stau la poartă sprijiniți de gard și îl tot 
întreabă în fiecare dimineață, corect? Acum! Te rog, eu, frumos!” 
 

D-nul. Dorin Fan: 
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 „Bine, am înțeles!” 
 

Dna. Mihaela Popa: 
 „Dl. Stoicuța, vă rog!” 
 
D-nul. Lăscuț Stoicuța: 
 „Un scurt drept la replică. Dl Primar am fost, m-am lămurit, vă rog să nu 

exagerăm. Acum dacă tot suntem acoperiți de hârtii, asta nu înseamnă că totul este în 
ordine, știți?” 
 

D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
 „Eu așa am înțeles din ce ați zis!” 

 
D-nul. Lăscuț Stoicuța: 
 „Eu am spus că trebuie să facem  economii, nu am spus mai mult de atât. 

Vă rog să nu exagerați!” 
 

D-na. Mihaela Popa: 
 „Mulțumim! Dacă nu mai aveți nimic de adăugat, declar ședința închisă!” 
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